

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1998
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1998
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1556

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1998

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1556

1990

I. Nos. 27032-27056

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 19 January 1990 to 24 January 1990*

	<i>Page</i>
No. 27032. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Hungary:	
Agreement for the promotion and reciprocal protection of investments. Signed at Budapest on 9 March 1987	3
No. 27033. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and United States of America:	
Exchange of letters constituting a narcotics cooperation agreement with respect to Montserrat (with annex and forms). London, 14 May 1987.....	23
No. 27034. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and United States of America:	
Exchange of notes constituting an Investment Incentive Agreement on behalf of the Government of Anguilla. London, 9 November 1987	43
No. 27035. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Gambia:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning certain commercial debts (with annex). Banjul, 29 June and 8 July 1987	53
No. 27036. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Yugoslavia:	
Exchange of notes constituting an agreement on certain commercial debts (with annex). Belgrade, 29 July 1987	65
No. 27037. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Gabon:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning certain commercial debts (with annex). Libreville, 13 July and 9 September 1987	83

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1556

1990

I. N^{os} 27032-27056

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 19 janvier 1990 au 24 janvier 1990*

	<i>Pages</i>
N° 27032. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Hongrie :	
Accord relatif à l'encouragement et à la protection réciproque des investissements. Signé à Budapest le 9 mars 1987.....	3
N° 27033. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et États-Unis d'Amérique :	
Échange de lettres constituant un accord de coopération en matière de stupéfiants à l'égard de Montserrat (avec annexe et formulaires). Londres, 14 mai 1987 ..	23
N° 27034. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et États-Unis d'Amérique :	
Échange de notes constituant un accord d'incitations à l'investissement pour le compte du Gouvernement d'Anguilla. Londres, 9 novembre 1987.....	43
N° 27035. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Gambie :	
Échange de notes constituant un accord concernant certaines dettes commerciales (avec annexe). Banjul, 29 juin et 8 juillet 1987	53
N° 27036. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Yougoslavie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à certaines dettes commerciales (avec annexe). Belgrade, 29 juillet 1987	65
N° 27037. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Gabon :	
Échange de notes constituant un accord relatif à certaines dettes commerciales (avec annexe). Libreville, 13 juillet et 9 septembre 1987	83